
Ønske om foretræde 

 

Baggrunden for vores foretræde er, at flere af udvalgets medlemmer i løbet af foråret og sommeren har 

stillet Miljø- og Fødevareministeren spørgsmål om biernes sundhedstilstand. Ministeren henviser i sine svar 

blandt andet til Danmarks Biavlerforenings vintertabsundersøgelse fra foregående år, og vi ønsker gennem 

foretræde, at give udvalget en mere dybdegående status, hvor vi også inddrager resultater af den seneste 

vintertabsundersøgelse. Hertil kommer at Danmarks Biavlerforening har iværksat en omfattende 

overvågning af bigårde over hele landet, og vi vil i foretrædet ligeledes gerne orientere om nyeste 

erfaringer fra dette. Dette skal sikre at udvalget får nyeste information om biernes sundhedstilstand, og 

ligeledes har mulighed for at stille uddybende spørgsmål. 

 

For yderligere information henviser jeg til nedenstående link: 

http://www.biavl.dk/presse/pressemeddelelse/oget-overvaagning-i-danske-bigaarde/ 

 
 

Venlig hilsen/best regards 

 

Rune Havgaard Sørensen 
Sekretariatsleder 

 

Direkte: +45 57 86 54 69 

E-mail: rhs@biavl.dk 
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